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Vragen en antwoorden 

De afgelopen jaren is er weinig gebruik gemaakt van de subsidieregeling om het doel van 5% 

duurzame energie en 15% CO2 reductie ten opzicht van een regulier bedrijf in de omgeving te 

halen. Aan de hand hiervan heeft PvdA/GROENLINKS Ridderkerk enkele vragen. 

Vraag 1 

Denkt het college dat het verlengen van de huidige subsidieverordening, welliswaar in een nieuw 

jasje, zal leiden tot meer gebruik van deze verordening in de toekomst?  

Antwoord 1 

Wij kunnen niet inschatten of het verlengen van de subsidie tot meer aanvragen zal leiden. Wel 

zijn er na het sluiten van de vorige subsidietermijn kavels grond uitgegeven aan bedrijven. Deze 

bedrijven hebben wel naar verlenging van de subsidie geïnformeerd. 

Vraag 2 

Is het college van mening dat deze subsidie de manier is om onze klimaatdoelen te halen? 

Antwoord 2 

Ja, wij hopen de vooraf gestelde doelen te halen, hierbij zijn we wel afhankelijk van de 

welwillendheid van de bedrijven om te investeren.   

Vraag 3 



Welke stappen worden er naast deze verordening genomen om bedrijven te stimuleren 

energiezuinig te zijn? 

Antwoord 3 

Bedrijven kunnen zich via het Zakelijk Energieloket laten adviseren over het verduurzamen van 

gebouwen. De advisering wordt verzorgd door Stichting Energieke Regio in opdracht van de 

gemeente Ridderkerk. Het eerste oriënterend adviesgesprek is gratis te boeken via 

https://ridderkerk.zakelijkenergieloket.nl/. 

Vraag 4 

Ook in de nieuwe subsidieverordening worden de getallen van 5% duurzame energie en 15% 

CO2 reductie  ten opzichte van een regulier bedrijf  reductie genoemd. In heel Nederland is men 

aan het verduurzamen. Met welk jaar wordt de huidige CO2 uitstoot vergeleken om deze reductie 

te berekenen? Zijn dit dezelfde getallen al waarom de huidige verordening op gebaseerd is? 

Antwoord 4 

Bij het afsluiten van de GREX Cornelisland zal ook het effect van deze verordening worden 

geëvalueerd. Hierbij wordt er niet gekeken naar een bepaald basis jaar, maar wordt gekeken naar 

het effect van de maatregel die met de subsidie is bereikt. Dit wordt vergeleken met het verbruik 

van het bedrijf, indien deze maatregel niet zou zijn genomen. Al deze effecten worden opgeteld en 

op deze wijze wordt gekeken of de doelstellingen zijn gehaald.  

Innovaties of verandering in bouwregelgeving (bijvoorbeeld dat een bedrijf op Cornelisland geen 

reguliere gasaansluiting kan krijgen) worden op deze wijze niet meegerekend in het behalen van 

de doelstellingen.  
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